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Otevření zařízení hutního průmyslu v regionech
kremlin.ru/events/president/news/74560

V Doněcké lidové republice v Jenakijevském hutním závodě byla po
generální opravě uvedena do provozu vysoká pec č. 5 Její spuštění
umožní tavit více než milion tun oceli ročně. Závod Yenakievo je podnik
s celým metalurgickým cyklem, který vyrábí armatury, válcované
kovové výrobky, včetně výrobků pro stavbu lodí, a komerční litinu.

V oblasti Nižního Novgorodu spustil Ruspolimet vakuové obloukové a
elektrostruskové přetavovací pece. Závod téměř zdvojnásobí výrobu
žáruvzdorných ocelí a slitin. JSC Ruspolimet vyrábí speciální materiály
pro high-tech průmysl. V rámci substituce dovozu navíc společnost
zahájila výrobu plynových termostatů.

Viz také

Účastníci akce věnované Dni metalurgů (prostřednictvím
videokonference)
15. července 2024
V Čeljabinské oblasti zahájily Magnitogorské železárny (MMK) komplex
na výrobu suchého koksovatelného uhlí. Nová koksárenská baterie
(čtyři bloky po 50 pecích) vyrobí 2,5 milionu tun suchého
koksovatelného uhlí ročně a sníží emise znečišťujících látek do
atmosféry.

Během videokonference byla otevřena také světelná a hudební fontána
„Ocelové srdce vlasti“, která se nachází v parku „Atrakce“ v
Magnitogorsku. Rozvoj parku o rozloze 400 hektarů probíhá z iniciativy
vedení MMK.

Den dělníků a veteránů těžařského a hutního komplexu se v Rusku
slaví každoročně třetí neděli v červenci.

* * *

Vladimir Putin: Vážení kolegové, dobrý den! Ahoj!

http://kremlin.ru/events/president/news/74560
http://kremlin.ru/supplement/6171
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Tento týden máme svátek - dobrý, velký, který se týká téměř 700 tisíc
lidí - to je Den dělníků a veteránů ruského hornického a hutního
komplexu. Srdečně vám všem blahopřeji k tomuto profesnímu svátku,
nadcházejícímu Dni metalurgů.

Náš těžební a hutnický průmysl dnes tvoří velké továrny a kombináty,
silná vědecká a technologická základna a samozřejmě silné tradice a
rodinné dynastie. Jsou to, jak jsem již řekl, statisíce vysoce
kvalifikovaných odborníků: horníci, vysoké pece, oceláři, kováři,
válcovny, slévárny a mnoho dalších.

Vážení přátelé!

Vaše tvrdá práce, která vyžaduje profesionalitu, vytrvalost a otužilost,
se právem těší zasloužené úctě a cti. Jsme hrdí na vaše úspěchy, váš
významný podíl na rozvoji domácího hutnictví, které má samozřejmě
strategický význam pro celou naši zemi, pro zvyšování jejího
průmyslového potenciálu, realizaci velkých infrastrukturních projektů,
vyzbrojování armády a námořnictva – to je pro další růst národního
hospodářství spolehlivou zásobovací obranou a bezpečností vlasti.

Díky vaší práci se těžební a hutní komplex nadále sebevědomě rozvíjí.
Podle odborníků tak Rusko loni obsadilo první místo na světě ve
výrobě vysoce kvalitního niklu, druhé ve výrobě hliníku, třetí ve výrobě
titanových produktů a páté v objemech výroby oceli.
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Slavnostní zahájení provozu metalurgických výrobních zařízení v
Doněcké lidové republice, Nižním Novgorodu a Čeljabinsku
(prostřednictvím videokonference).

1 ze 6
Slavnostní zahájení provozu metalurgických výrobních zařízení v
Doněcké lidové republice, Nižním Novgorodu a Čeljabinsku
(prostřednictvím videokonference). Foto: Vjačeslav Prokofjev, TASS
Je důležité, aby se průmysl každým rokem stal více a více high-tech.
Aktivně se zavádějí pokroková inženýrská a výrobní řešení a vyvíjejí se
unikátní slitiny, které umožňují vytvářet materiály se speciálními
vlastnostmi. To vše otevírá nové a nejširší možnosti v různých
oblastech: od letectví a kosmonautiky až po elektroniku a medicínu.

Je samozřejmě nutné pokračovat v hluboké modernizaci výroby a
hlavně na základě vlastních, tuzemských technologií a zařízení.
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Rád bych poznamenal, že i přes tlak sankcí průmysl nadále zvyšuje
investice do nových, slibných projektů, z nichž některé jsou realizovány
s využitím vládních podpůrných opatření, mimo jiné prostřednictvím
mechanismů klastrové investiční platformy.

Rozhodně budeme nadále využívat osvědčené mechanismy a zavádět
nové efektivní nástroje. Kromě toho máme v úmyslu vytvořit další
poptávku po průmyslových produktech realizací rozsáhlých
infrastrukturních projektů.

Je také důležité, že průmysl věnuje stále větší pozornost otázkám
bezpečnosti životního prostředí. Ale samozřejmě v této oblasti zůstává
mnoho problémů, to je třeba přiznat. Je důležité, aby hutní podniky
aktivně přecházely na moderní technologie a zařízení. Abychom toho
dosáhli, realizujeme federální projekt „Čistý vzduch“. Doufám, že
výrobci splní všechny své povinnosti aktualizovat technologii a snížit
škodlivý dopad na životní prostředí, což obecně zvýší efektivitu
průmyslu.

A samozřejmě musíme zvýšit hloubkové zpracování kovů, rozšířit
výrobu high-tech kovových výrobků a zvýšit přidanou hodnotu v
tuzemských podnicích.

Dnes děláme další krok v rozvoji hutního průmyslu naší země -
otevíráme nové výrobní závody v Čeljabinské a Nižnij Novgorodské
oblasti a také, což je nejdůležitější, v Doněcké lidové republice.

Dovolte mi zdůraznit: pro obnovu a modernizaci hutnického sektoru
hospodářství Donbasu, pro zlepšení pracovních podmínek
zaměstnanců v něm zaměstnaných, samozřejmě zbývá ještě mnoho
udělat. Úkolů je zde ještě hodně. Tyto problémy postupně vyřešíme a
průmysl začleníme do jednotného ekonomického prostoru Ruska.

Zaznamenáváme – a teď, doufám, to bude řečeno –, že za poslední
rok ve srovnání s předchozím rokem, v roce 2023 oproti roku 2022, v
Luganské a Doněcké lidové republice vzrostla výroba kovových
výrobků o 30 procent –   a velmi dobrý ukazatel.
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Na závěr bych chtěl ještě jednou poděkovat všem, kteří se na
hornicko-hutnickém komplexu v zemi podílejí, za jejich statečnou práci
a vysoké výsledky.

Přeji Vám další úspěchy, hodně zdraví a prosperity Vám i všem Vašim
blízkým.

Začněme. Prosím, Antone Andreeviči, prosím tě.

A. Alichanov:  Dobré odpoledne, drahý Vladimíre Vladimiroviči, vážení
kolegové!

Z celého srdce bych rád poblahopřál k profesní dovolené všem, kteří
pracují v páteřním sektoru naší ekonomiky – hutnictví. Loni dosáhl
téměř rekordních objemů díky aktivitě ve spotřebitelských sektorech. V
hutnictví železa a neželezných kovů je tahounem růstu stavebnictví,
které je u nás zajišťováno státními programy modernizace bydlení a
komunálních služeb, plynofikace a rozvoje bytového a silničního
stavitelství. A na straně průmyslu sehrál roli nárůst výroby v lodním,
automobilovém a železničním strojírenství.

Od začátku letošního roku zaznamenáváme mírný pokles výroby
tekuté oceli, ale to je způsobeno snížením exportních dodávek
dlouhých výrobků. Stát přitom na domácím trhu nadále systematicky
vytváří silnou poptávku po kovových výrobcích realizací rozsáhlých
infrastrukturních staveb, včetně těch, které jsou zařazeny do nových
národních projektů.

S ohledem na to hutní společnosti zvyšují investice do vytváření
nových high-tech výrobních zařízení a ekologizace stávajících zařízení.
Poskytujeme jim finanční podporu v rámci zmíněné klastrové investiční
platformy. Prostřednictvím tohoto mechanismu jsou realizovány
projekty výroby nerezových výrobků, polotovarů ze žáruvzdorných
ocelí a velkoobjemových obalů pro náš jaderný průmysl. Podobné
projekty také spolufinancujeme prostřednictvím úhrad nákladů na
výzkum a vývoj. V tomto formátu se zvládá technologie výroby
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ložiskových a speciálních lékařských ocelí, bimetalických plechů pro
naše ropné a plynárenské strojírenství a nových typů výrobků pro
stavebnictví a automobilový průmysl.

Řada projektů získává daňové výhody – celkem 400 miliard rublů – na
základě podmínek zvláštních investičních smluv, včetně vytvoření
výrobních zařízení s nízkou uhlíkovou stopou. Fond průmyslového
rozvoje zase poskytuje zvýhodněné úvěry na ekologizaci některých
zařízení takových podniků, jako jsou MMK a Severstal.

Dnes bych také rád poděkoval hutním podnikům za jejich skvělou práci
v zájmu našeho obranně-průmyslového komplexu. Naši kolegové i
přes sankce opakovaně navyšovali objem zásilek svých produktů do
obranného průmyslu. Za tímto účelem byla vytvořena duplicitní výrobní
zařízení na výrobu široké škály výrobků: hliníkových polotovarů,
vysokopevnostních válcovaných výrobků a zejména speciálních slitin.
To je úkol, který jste, Vladimíre Vladimiroviči, stanovili v naší schválené
strategii rozvoje odvětví.

Zvláštní pozornost je nyní věnována oživení hutnického komplexu
Donbass. Máme podrobné plány na obnovu, investice a integraci
podniků do celostátních řetězců spolupráce. Práce na klíčových
zařízeních v těžařském a hutnickém závodě Jih již byly zahájeny -
jedná se o závody v Alčevsku, Jenakijevu, Makejevském koksovně a
chemickém závodě, Komsomolské těžební správě, Stachanovský
závod na výrobu feroslitiny, Jasinovský koks a chemický závod. Loni
zvýšili objem výroby o 30 procent –   na 2,5 milionu tun – a podobné
dynamiky plánují dosáhnout i letos.

K tomu dojde mimo jiné vynulováním spotřební daně z tekuté oceli a
daně z těžby nerostů ze železné rudy, která byla nyní schválena pro
všechny výrobce v Doněcké a Luganské lidové republice.

Rád bych poznamenal, že pro všechny podniky v těchto regionech již
byly zavedeny nepřetržité dodávky surovin. Obnovené koksochemické
závody DPR a LPR zcela vyhovují potřebám místních podniků.
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Co se týče metalurgie neželezných kovů, uspokojili jsme domácí
potřeby země u hlavních položek a velký objem se vyváží. Výrobci
přitom nadále investují do rozvoje surovinové základny a do výroby
finálních produktů, do snižování emisí. V současné době se realizují
velké kapitálově náročné projekty na rozvoj ložisek mědi Udokan a
Malmyž.

V průmyslu hliníku se na váš pokyn, Vladimíre Vladimiroviči, připravují
stavby závodu na výrobu oxidu hlinitého v Leningradské oblasti,
továrny na anody Taishet a velký program ekologické modernizace čtyř
největších závodů na výrobu hliníku.

Norilsk Nickel provádí podobný program. Díky ní společnost očekává,
že v příštím roce sníží emise oxidu siřičitého z hutního závodu
Naděžda téměř o polovinu.

Ve výrobě titanu, kde jsme světovou špičkou, korporace VSMPO-
Avisma i přes sankce zavedla dodávky koncentrátu ilmenitu ze
spřátelených zemí.

Začátkem letošního roku byla zahájena první etapa Tuganského
korejské vlády s domácím vybavením, což umožnilo nahradit asi sedm
procent dovozu. Probíhá realizace druhé etapy a do roku 2030
plánujeme dosáhnout objemů, které pokryjí zhruba polovinu naší
potřeby této suroviny.

V oblasti vzácných kovů a kovů vzácných zemin jsme si stanovili
ambicióznější cíl. V předchozích letech byly vyvinuty technologie pro
zpracování složitých rud a těžbu těchto kovů. Nyní se s vládní
podporou připravují ke spuštění investiční projekty Rosatomu: jedná se
o Lovozersky GOK a Solikamsk hořčíkovou elektrárnu, - projekty
Rostec a Highland Gold: jedná se o Tyrnyauz wolfram-molybden a
Tastyg lithium [ložiska], Ermakovskoye ložisko berylia.

Plus iniciativy od soukromých společností. Jedná se o skupinu
společností Skygrad, která bude zpracovávat skládky fosfosádry ve
Voskresensku, a Norilsk Nickel společně s Rosatomem pracují na
polárním lithiu.
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Díky takovým projektům očekáváme, že do roku 2030 osmkrát zvýšíme
produkci kovů vzácných zemin a snížíme tak podíl dovozu na spotřebě
na 15 procent. To je také součástí nových národních projektů
vedoucího postavení v oblasti technologií.

Jsem přesvědčen, že průmysl úspěšně splní všechny tyto úkoly
důležité pro průmysl a ekonomiku.

Ještě jednou blahopřeji všem metalurgům k nadcházejícímu svátku a
chci vám poděkovat, Vladimíre Vladimiroviči, za vaši velkou pozornost
rozvoji hutního komplexu naší země.

Vladimir Putin:  Děkuji, Antone Andrejeviči.

Přejděme ke konkrétním událostem, ke konkrétním událostem.

Prosím, Valery Vitalievich Sherin, Soyuzmetallservice

V. Sherin:  Dobrý den, drahý Vladimíre Vladimiroviči!

Srdečně děkujeme za blahopřání k nadcházejícímu profesnímu svátku
- Dni hutníků.

Od června 2021 převzala vedení skupina YuGMK [Southern Mining
and Metallurgical Complex] a rozvíjí sedm hutních podniků v Donbasu:
dva v Luganské [Lidové republice] a pět v Doněcké lidové republice. V
době převzetí byly podniky v krizové situaci, výroba byla zastavena a
nedoplatky na mzdách zaměstnanců činily asi čtyři miliardy rublů.
Během tří let vedení jsme kompletně splatili mzdové dluhy a jejich
velikost byla opakovaně indexována, narostla 2,5krát. Také jsme
obnovili a stabilizovali výrobu na tři miliony tun oceli ročně. Dnes jsme
největším průmyslovým holdingem v Donbasu.

V rámci našich závazků jako správcovské společnosti podniků jsme
schválili investiční prohlášení na příští tři roky ve výši 24 miliard rublů.
Dokončuje se také tvorba dlouhodobé strategie rozvoje výroby na 10
let, která zajišťuje investice ve výši nejméně 150 miliard rublů. V
letošním roce jsme již realizovali program oprav v hodnotě asi 3,5
miliardy rublů.
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Vladimíre Vladimiroviči, dnes, v předvečer Dne metalurgů, slavíme
významnou událost v klíčovém hutnickém podniku Doněcké lidové
republiky - Hutní závod Jenakievo, kde po dlouhé době nečinnosti
rozjíždíme nejvýznamnější jednotka - vysoká pec č. 5. Pec byla
zastavena předchozím majitelem před čtyřmi lety. Provedli jsme
generální opravu pece za cenu dvou miliard rublů, což nám umožňuje
uvést ji na provozní kapacitu 2850 tun litiny denně a tavit více než
jeden milion tun oceli ročně.

Ale hlavně nám to umožňuje rychle zahájit generální opravu dalšího
bloku - vysoké pece č. 3, abychom ji mohli v příštím roce zprovoznit a
zvýšit produkci oceli 2,5krát.

Vladimíre Vladimiroviči, tato významná událost v životě závodu byla
možná díky koordinované, odpovědné práci zaměstnanců a dodavatelů
podniku a samozřejmě díky vaší osobní účasti a pozornosti k rozvoji
průmyslu Donbass, účinným podpůrným opatřením ze strany vládě
Ruské federace, našemu kurátorovi - Ministerstvu průmyslu a obchodu
Rusko, vládě Doněcké lidové republiky a Federálnímu fondu rozvoje
území, za což vyjadřuji jménem všech pracovníků závodu upřímná
slova díků a uznání.

Děkuju.

Vladimíre Vladimiroviči, dovolte mi předat slovo šéfovi Doněcké lidové
republiky Denisi Vladimiroviči Pušilinovi.

Vladimir Putin:  Samozřejmě. Denisi Vladimiroviči, prosím.

D. Pušilin:  Milý Vladimíre Vladimiroviči! Vážení kolegové!

Metalurgie byla historicky charakteristickým znakem ekonomiky
Donbasu a jedním z prioritních průmyslových odvětví. Na území
Doněcké lidové republiky provozuje výrobní činnost až 36
průmyslových podniků: jde o hutní, koksochemické a tavicí podniky.
Největší, jak jsme právě slyšeli, je JuGMK Doněck, který zahrnuje hutní
závody Yenakievo a Makeevka, Makeevkoks a Yasinovsky koksovnu.
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To je také továrna na ocelové dráty a lana v Chartsyzsku „Silur“,
doněcký hutnický závod, kolem kterého se před 152 lety objevila
dělnická vesnice, která se rozrostla v hlavní město regionu.

50 procent průmyslových podniků patří mezi hlavní zdroje doplňování
rozpočtu – to je velmi důležitý bod. Celkem v této oblasti pracuje více
než 18 tisíc lidí. Rozvoj hutního průmyslu podněcuje rozvoj odvětví
jako je strojírenství a stavebnictví a má výrazný multiplikační efekt.
Jedna osoba, která je zaměstnána v hutnictví, poskytuje zaměstnání
pro pět až sedm lidí v příbuzných odvětvích ekonomiky. Přes všechny
známé výzvy hutní podniky republiky nejen pokračují v činnosti, ale
také zvyšují objemy výroby. Právě jste to také zmínil, je to pro nás
opravdu velmi významné.

Na základě výsledků práce za první čtvrtletí roku 2024 dosáhl objem
výroby hlavních druhů hutních výrobků: litiny, oceli, válcovaných
výrobků, koksu téměř 737 tisíc tun, což je o 37,5 procenta více než
stejně období minulého roku. Mnoho hutních podniků je účastníky
svobodné ekonomické zóny - to samozřejmě zrychlilo tempo rozvoje.

Vladimíre Vladimiroviči, mnohokrát vám děkuji za toto rozhodnutí, je to
velmi vážný podnět.

Samozřejmě, že nejdůležitější hodnotou metalurgického průmyslu, co
mohu říci, jsou naši pracovníci, loajální svému podniku, své rodné zemi
a Rusku.

Hrdinským úsilím bylo možné zachovat potenciál průmyslu, což je
jasně vidět na příkladu hutnického závodu Yenakievo. Díky jeho
profesionálnímu týmu zde po generální opravě a zapálení vysoké pece
č. 5, o které se právě zmínil Valerij Vitalievich, začíná výroba litiny. To
nám umožní zvýšit výrobu litiny a kontinuálně litých předvalků a zajistit
výrobu oceli více než jeden milion tun ročně. A k této významné
události bych samozřejmě rád poblahopřál zaměstnancům společnosti
a k   nadcházející profesionální dovolené - všem metalurgům naší
obrovské země.
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Vladimíre Vladimiroviči, ještě jednou děkuji. A pro důležitý okamžik
bych rád znovu předal slovo Valeriji Vitalievichovi [Sherin]. Prosím.

Vladimir Putin:  Prosím.

V. Sherin:  Vladimíre Vladimiroviči, dovolte mi začít vyrábět litinu z
páté vysoké pece?

Vladimir Putin:  Samozřejmě. dovoluji to.

Odpověď:  Mistře vysoké pece, začněte otevírat litinový odpichový
otvor.

Odpověď:  Přijato. Začneme otevřením.

Vladimir Putin:  Gratulujeme! V závodě Jenakievo pracuje téměř 4,5
tisíce lidí. Krásná dovolená pro všechny, gratulujeme, úspěch!

Pojďme dále a přesuneme se do oblasti Nižního Novgorodu.

Prosím, Viktore Vladimiroviči.

V. Klochay:  Dobrý den, milý Vladimíre Vladimiroviči, vážení kolegové!

Dovolte mi nejprve vyjádřit vám, Vladimíre Vladimiroviči, slova upřímné
vděčnosti a uznání za vysoké hodnocení práce našeho týmu - udělení
čestného odznaku Ruské federace „Za úspěch v práci“. Je to pro nás
velká čest, vysoká zodpovědnost a samozřejmě vážná motivace k
dalšímu zvyšování efektivity práce.

Podnik již více než 15 let realizuje rozsáhlý investiční program, v jehož
důsledku vznikl unikátní světový komplex s plným technologickým
cyklem v oboru speciální metalurgie. Její výrobky jsou dnes žádané ve
většině průmyslových odvětví Ruské federace. Přibližně 40 procent
těchto produktů bylo nahrazeno dovozem. Produktová řada se výrazně
rozšířila. Ve starých budovách na starém místě byl totiž postaven nový
hutní závod. Jen za posledních pět let jsme uvedli do provozu sedm
technologických linek a celků.
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Za tuto dobu se produkce obchodovatelných výrobků zvýšila 2,6krát,
produktivita práce vzrostla 2,3krát a mzdy se zdvojnásobily. Výše daní
odváděných do federálního a regionálního rozpočtu a
mimorozpočtových fondů se zvýšila pětinásobně.

Průměrný roční růst objemů výroby za posledních šest let činil 23,5
procenta, a to i díky nově vybudovaným výrobním zařízením, které
začínaly jako start-upy a vznikaly jako dceřiné společnosti, což svědčí
o vysokém tempu růstu, který spolu se společností Ruspolimet ,
umožnila skupině jako celku podnikům zajistit 3,6násobný nárůst
komerční produkce. To znamená, že je zřejmé, že realizovaný program
je dnes relevantní a aktuální.

Kromě toho se aktivně rozvíjíme v oblasti speciálního strojírenství. V
posledních letech byla navržena a uvedena do výroby celá řada
zařízení pro těžební průmysl, jaderný průmysl a další.

Od roku 2020 jsme s podporou Ministerstva průmyslu začali
konstruovat a vyrábět plynové ventily různých parametrů a vlastností,
které jsou dnes velmi žádané jako jedna z pokročilých technologií pro
řešení problémů ve strojírenství a materiálové vědě.

Úkol zvýšit výrobu speciálních nerezových ocelí a žáruvzdorných slitin
je řešen výstavbou nového komplexu šesti pecí, z nichž jedna -
vakuová indukční pec - je již v provozu, pět vakuových obloukových a
elektrostruskových přetavovacích pecí v různých fázích uvádění do
provozu. Přes všechny potíže současného období budou všechny pece
spuštěny podle harmonogramu na konci třetího čtvrtletí tohoto roku.

Dnes zvažujeme program rozvoje skupiny do roku 2030. Plánuje se
vytvoření nových kapacit, objem investic je asi 20 miliard rublů.
Počítáme samozřejmě s určitými podpůrnými opatřeními, interakcí s
úřady, podnikatelskými subjekty a podnikatelskou sférou. Jsme
přesvědčeni, že tento program bude realizován.

děkuji za pozornost.
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Vladimir Putin:  Jsem si jistý, že místní i regionální orgány
podporovaly a budou podporovat.

Gleb Sergejevič, prosím.

G. Nikitin:  Milý Vladimíre Vladimiroviči!

Díky moc. Vskutku věnujeme zvláštní pozornost obecně obecně, v
zásadě průmyslu a samozřejmě hutnictví.

Kromě toho, co řekl Viktor Vladimirovič [Klochay], jsem chtěl
poznamenat, Vladimíre Vladimiroviči, že jsme [region] dokončili rok
2023 v průmyslu s rekordními tempy růstu v celé historii nového Ruska
– to je 110,6 procenta ve zpracovatelském průmyslu, což je o čtyři
procenta vyšší než i ty nejoptimističtější předpovědi, které jsme si
stanovili.

Objem odeslaných produktů poprvé přesáhl dva biliony rublů, přičemž
více než 90 procent tohoto objemu pocházelo ze zpracovatelského
průmyslu, a v roce 2023 vzrostl o 20 procent.

Co se týče hutnictví, je to pro region systémotvorný průmysl. U nás je
tímto průmyslem zajišťováno 14,2 procenta celkové průmyslové
produkce. Počet zaměstnanců je více než 23 tisíc lidí. Průměrná
úroveň mezd je jedna z nejvyšších v regionu obecně a ve zpracování,
více než 90 tisíc rublů.

Přední hutní podniky - hutní závod Vyksa a Ruspolimet, kde se dnes
nacházíme - nyní poskytují největší investiční projekty v rozsahu 250
miliard rublů. To je obrovská, významná částka a projekty jsou
výhradně high-tech, nejmodernější. Klíčem k takovým výsledkům byla
samozřejmě společná práce s krajskými úřady a samozřejmě s vládou
Ruské federace a ministerstvem průmyslu.

Obecně lze říci, že podniky Nižního Novgorodu získaly během roku
2023 s pomocí ministerstva průmyslu a obchodu a prostřednictvím
ministerstva průmyslu a obchodu 33 miliard rublů pro svůj vlastní
rozvoj. A prostřednictvím Federálního fondu průmyslového rozvoje
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jsme v roce 2023 obdrželi 1,6 miliardy rublů a celkem za celé období -
22 miliard rublů. Proto jsem chtěl ještě jednou vyjádřit poděkování
dohlížejícímu ministerstvu a vládě.

Je velmi důležité poznamenat, že kromě ultramoderních oblastí rozvoje
metalurgie ve společnosti Ruspolymet - jedná se o výrobu prášků,
granulí, titanových ingotů, tedy nových materiálů - věnuje Ruspolymet
velkou pozornost výrobě výrobních prostředků a obráběcích strojů. Ve
skutečnosti lze statistiky plynu také nazvat ultramoderními výrobními
prostředky. Právě druhý den, 20. července, bude v Ufě uveden na trh
námi vytvořený gasostat - jeden z největších na světě, jeden z mála v
Rusku, jedná se o jedinou výrobu gasostatů. Hutnictví jde proto
dopředu a průmysl obráběcích strojů také.

Vladimíre Vladimiroviči, mnohokrát vám děkuji za vaši podporu a za
vaše slova blahopřání hutníkům. A chtěl jsem požádat Viktora
Vladimiroviče [Klochaye] o svolení, abych navrhl zahájení nové výroby
- sekce speciálních ocelí a slitin.

Děkuju.

V. Klochay:  A přesto pro nás zůstává hlavní oblastí činnosti speciální
metalurgie a dnes, v předvečer svátku metalurgů, Ruspolimet spouští
dvě pece: jednu pro průmyslový provoz, druhou pro poloprovozní
výrobu.

Prosíme Vás, Vladimíre Vladimiroviči, abyste nám dali svolení ke
spuštění těchto pecí, abychom na konci třetího čtvrtletí celý komplex
plně zprovoznili a zajistili všechny zakázky, které jsou dnes naším
průmyslem poptávané.

Vladimir Putin:  Samozřejmě, Viktore Vladimiroviči, s velkým
potěšením to dovoluji.

V. Klochay:  Děkuji mnohokrát. Společně s guvernérem stiskneme
tlačítko a dáme signál našemu operátorovi.

Odpověď: Komplex pecí byl uveden do provozu.
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V. Putin  (na adresu V. Klochaie): Vážený Viktore Vladimiroviči!

Vážení přátelé, kolegové!

Blahopřeji vám k dnešní události. Firma zaměstnává 3,5 tisíce lidí,
věkový průměr je 40 let, to znamená věkově, skladba je prostě úžasná,
dělníci už vyzrálí a dělníci ještě mladí. Spuštění těchto dvou pecí,
pokud tomu dobře rozumím, nám umožní zvýšit a zdvojnásobit
kapacitu pro výrobu žáruvzdorných ocelí, slitin a výrobků z nich. Velmi
důležitá a nezbytná událost, zvláště dnes, v životě našeho odvětví.

Gratuluji.

V. Klochai:  Děkuji mnohokrát, Vladimíre Vladimiroviči.

Vladimir Putin:  Všechno nejlepší!

Prosím, Viktore Filippoviči, Čeljabinská oblast.

V. Rašnikov:  Vážený Vladimíre Vladimiroviči!

Děkujeme za gratulace našim týmům. Z naší strany jsme rádi, že vás
můžeme přivítat v předvečer našeho hlavního svátku – Dne hutníků.

Dle dlouholeté tradice se v těchto dnech snažíme o rozjezd
průmyslových objektů a sociálních zařízení. Dnes jsme na hlavním
kontrolním stanovišti nové koksárenské baterie č. 12 - jedná se o
největší investiční akci našeho závodu.

Zařízení bylo postaveno pomocí nejlepší dostupné technologie. Při
stavbě vidíte, jaká čísla v tonáži byla použita a dnes již máme tento
projekt rozpracovaný. Celková kapacita nové koksové baterie je 2,5
milionu tun suchého koksu, což je polovina potřeby koksu závodu.

Komplex je vybaven nejmodernějšími ekologickými zařízeními, což má
velký význam pro závod a pro město Magnitogorsk. Nová koksárenská
baterie umožňuje vyřadit z provozu pět zastaralých koksárenských
baterií: dvě z nich jsou již vyřazeny z provozu, jedna bude vyřazena do
konce roku.
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V důsledku toho se výrazně sníží emise škodlivých látek: prach - o více
než 20 procent, benzopyren - o 12 procent. Spuštěním tohoto nového
komplexu, který je dnes v provozu, bude město Magnitogorsk prakticky
odpovídat statutu „Čisté město“.

Děkuji vám, Vladimíre Vladimiroviči, ještě jednou za vaše blahopřání a
dovolte mi začít s výdejem koksu z nové koksárenské baterie.

Vladimir Putin:  Samozřejmě, začněte.

V. Rashnikov:  Děkuji.

Vladimir Putin:  Viktore Filippoviči, blahopřeji vám a celému
personálu, všem, kteří pracují v MMK. MMK se úspěšně rozvíjí, má již
53 tisíc zaměstnanců. Pokud vidím z referencí, konsolidované tržby v
roce 2023 činily 760 miliard rublů, více než 90 procent jde přímo na
domácí trh - 90 procent produktů. Loni firma vyrobila 13 milionů tun
oceli – výborný ukazatel, skvělé.

Alexeji Leonidoviči, chtěl bys něco dodat?

A. Texler:  Ano.

Vážený Vladimíre Vladimiroviči, nejprve bych Vám chtěl poděkovat za
pozornost, kterou věnujete rozvoji hutního průmyslu obecně a rozvoji
Magnitogorských železáren a oceláren zvláště.

Rád bych poblahopřál všem metalurgům k jejich profesionální
dovolené. Toto je velmi důležitý svátek pro oblast Čeljabinsk. Hutní
průmysl a zpracovatelský průmysl jsou pro náš region systémově
významné. Zaměřujeme se na vývoj nejmodernějších technologií a
odemykání potenciálu lidských zdrojů.

V hutním průmyslu je dnes inovativní atmosféra, řekl jste o tom, a
všechna zařízení, která spouštíme, přispívají ke zlepšení životního
prostředí našich občanů. To je aglomerace č. 5, kterou jste, Vladimíre
Vladimiroviči, otevřel v roce 2019 zde v Magnitogorsku. Dnes začala
fungovat nová koksárenská baterie. V posledních letech zde byly další

http://kremlin.ru/events/president/news/61056
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objekty. Opakuji, všechny zlepšují ekologickou situaci v Magnitogorsku
a umožňují dosáhnout cíle, který jste si stanovili ve svých vyhláškách o
snížení emisí.

Rád bych také poznamenal, že MMK se dnes aktivně zabývá substitucí
importu. Spolu s Ministerstvem průmyslu Ruské federace kraj realizuje
projekt výroby válcovacích válců - jedná se o čistě importní substituci, i
zde je MMK lídrem.

A samozřejmě, Vladimíre Vladimiroviči, hlásil jsem vám, že rozvíjíme
nejen moderní výrobu, ale i sociální sféru. Díky vašim rozhodnutím,
díky národním projektům se budují nová zařízení zdravotnictví,
školství, sportu, kultury. Rád bych také zaznamenal účast společensky
odpovědných podniků.

A v tomto ohledu bych chtěl ještě jednou poděkovat Viktoru Filippoviči
Rashnikovovi, neinvestuje jen do závodu, do životního prostředí,
investuje i do sociální oblasti. Magnitogorsk od roku 2021 realizuje
unikátní komplexní projekt zlepšování - jedná se o Atrakce Park, více
vám o něm poví Viktor Filippovich.

Podotýkám, že jde o nový pohled na městské prostředí. Park byl
vytvořen s láskou a úctou k našemu rodnému městu, k legendární
Magnitce, která letos oslavila 95 let – nedávno jsme oslavili 95. výročí
města. Za pět let oslavíme sté výročí Magnitogorsku, na tuto událost se
připravujeme. Konkrétně na váš pokyn plánujeme výstavbu
multidisciplinárního zdravotnického centra, projekt je již hotový, nyní
pracujeme s ministerstvem zdravotnictví na přidělení potřebných
finančních prostředků. A po spuštění tohoto zdravotnického centra to
bude nová úroveň lékařské péče pro obyvatele Magnitogorsku.
Zdravotní středisko bude umístěno přímo na území Atrakce parku.
MMK také přidělil pozemek pro výstavbu tohoto zařízení.

Na zahájení předávám slovo Viktoru Filippovičovi.

V. Rashnikov:  Děkuji.
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Vladimíra Vladimiroviče, mezi sociálními projekty, které jsme pro
letošní jubilejní rok připravili, je třetí fáze Atrakce parku. Připomínám,
že jste tento projekt zahájili v roce 2019, kdy jsme spustili aglomeraci.
Dovolte mi říci pár slov o tomto pro nás jedinečném objektu.

Attraction resort je projekt, který se realizuje na ploše 400 hektarů.
Vznik prvních zařízení začal v roce 2021, počínaje výstavbou
komunikací a parkovišť. Nejprve byl ke Dni hutníků v roce 2022
spuštěn park o rozloze 27 hektarů, vybudováno občerstvení, bulvár se
světelnou a hudební fontánou a dětská hřiště. Druhá etapa byla
otevřena před rokem, zastavěno bylo dalších 105 hektarů. Postavili
jsme vyhlídkový kopec s celoročními trasami pro skialpinismus a
tubing, vzniklo jezero s kaskádovými vodopády a vyhlídkovým mostem.
Na tři hřiště jsme umístili 140 unikátních dětských atrakcí. V parku byly
vybudovány sportovní areály, k dispozici je 40 kilometrů silnic a stezek.
Park je od svého otevření mezi obyvateli i návštěvníky velmi oblíbený,
navštívilo jej již více než tři miliony lidí.

Zázemí třetí etapy je připraveno k otevření - jedná se o personální
centra MMK pro děti i dospělé a panoramatickou restauraci. Hlavním
objektem třetí etapy je světelná a hudební fontána, na které jsou vidět
čísla se symbolickým názvem „Ocelové srdce vlasti“. Byl navržen
speciálně pro naše město a nyní se chystáme jej spustit.

„Přitažlivost“ pokračuje ve svém vývoji. V příštím roce plánujeme
spuštění dětského zábavního centra o rozloze 10 tisíc metrů
čtverečních. Dnes prochází zkouškou termální komplex, který
plánujeme začít stavět letos a spustit příští rok.

Projekt hokejové akademie je téměř hotový. Začneme také v listopadu
a spustíme do konce příštího roku.

Byly zahájeny práce na návrhu hotelového a rezidenčního komplexu o
rozloze 600 tisíc metrů čtverečních.

Projekt již prošel zkouškou, jak řekl Alexej Leonidovič [Texler], na
multifunkční lékařské centrum.
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Vladimíre Vladimiroviči, jsme připraveni otevřít třetí etapu, naším
ústředním projektem je unikátní fontána. Proto dovolte této fontáně,
této frontě, aby začala fungovat.

Vladimir Putin:  Dělám to s radostí, povoluji to s radostí.

V. Rashnikov:  Děkuji.

Vladimir Putin:  Viktore Filippoviči, chtěl bych poděkovat celému
vašemu týmu i vám za to, co děláte v sociální oblasti. Všichni pracujete
v nejlepších tradicích domácího podnikání a žijete podle známých
pravidel: kde pracujete, tam rozvíjíte města a své osady. Vím, že je to
tradice celého vašeho týmu, celého vašeho manažerského týmu. Chtěl
bych vám za to poděkovat a popřát další úspěchy.

Prosím, Denisi Valentinoviči, chceš něco dodat?

D. Manturov:  Ano, děkuji mnohokrát, Vladimíre Vladimiroviči.

Pokud mohu, velmi krátce. Nejprve bych se také rád připojil ke
gratulacím adresovaným našim hutníkům. Průmysl i přes tlak sankcí
ukazuje svou odolnost. Hutníci se rychle přizpůsobili podmínkám, ve
kterých se v roce 2022 ocitli.

Na konci roku 2022 jste nám dali pokyn k přepracování strategie
rozvoje hutnictví. Plně tak odpovídáme aktuální geopolitické realitě a
globálním trendům v metalurgii a úkolu dosáhnout technologické
suverenity ruského průmyslu. Všechny tyto faktory diktují potřebu
zintenzivnit práce na nových investičních projektech.

Dnes je jich v celém průmyslu naplánováno hodně – 3,5 bilionu rublů.
Projekty jsou zaměřeny na rozšíření kapacity, aktualizaci
dlouhodobého majetku, rozvoj následujících etap, zvýšení úrovně
automatizace a snížení technogenních dopadů na životní prostředí.

S tím vším spojený úkol se týká i postupného dosažení surovinové
suverenity odvětví. Za tímto účelem bude v metalurgii železa kladen
zvláštní důraz na rozvoj ložisek manganových a chromových rud, v
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metalurgii neželezných kovů je prioritou cín bauxit a nefelin; A totéž
platí pro ilmenit jako hlavní surovinu pro výrobu titanu.

A samozřejmě další velmi důležitou oblastí je maximální zapojení kovů
vzácných a vzácných zemin do ekonomiky. Anton Andreevich
[Alikhanov] v této části zmínil několik projektů, ale je důležité, aby se
oxidy a koncentráty co nejvíce využívaly ve všech zpracovatelských
odvětvích.

A při této příležitosti bych vám chtěl poděkovat, Vladimíre Vladimiroviči,
za pozornost, kterou věnujete zpracovatelskému průmyslu a hutnictví
jako základnímu průmyslu, a jsem přesvědčen, že všechny tyto úkoly,
kterým průmysl čelí, jsou v jejich silách. a budou realizovány.

děkuji za pozornost.

V. Putin:  Už jsem řekl, jaké místo zaujímá země ve světové produkci
některých typů hutního průmyslu, ale jedním z klíčových ukazatelů je
samozřejmě výroba oceli. V roce 2023 se v porovnání s objemem roku
2022 výroba oceli v zemi zvýšila o 6,3 procenta, o 4,5 milionu tun, s
celkovým počtem 76 milionů vyrobené oceli.

Velmi dobrý ukazatel, který naznačuje, že se obecně hutní průmysl v
Rusku úspěšně rozvíjí. Index hutní produkce na konci roku 2023 činil
103,3 procenta. Jistý, dobrý ukazatel, dobrý, sebevědomý růst.

Všem ještě jednou blahopřeji k nadcházejícím svátku. Do toho je ještě
pár dní, před námi je pracovní týden, přesto chci všem poblahopřát ke
Dni hutníků a ještě jednou poděkovat za výsledky jejich práce a popřát
hodně úspěchů.

Vše nejlepší!

Témata

Průmysl

Stav materiálu

Vychází v sekcích: Zprávy , Projevy a Přepisy
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